
پرونده صدور مجوز حرفه ای باشـــگاه ها در حالی به روزهای حســـاس خود 
نزدیک می شود که بدون شک باشگاه استقلال که زخم خورده دو سال اخیر 
این ماجرا به شمار می رود بیشتر از هر تیم دیگری نگران است که مبادا با صادر 
نشدن مجوز حرفه ای این باشگاه برای سومین سال پیاپی، این اتفاق تبعات 
وحشتناکی را برای این باشگاه و هوادارانش به همراه بیاورد.  باشگاه پرطرفدار 
تهرانی طی دو سال اخیر به خاطر مشکلات عدیده مالی و بدهی های کلان به 
مربیان و بازیکنان داخلی و خارجی و همچنین بعضا به خاطر مالکیت مشترک 
با دیگر باشگاه پرطرفدار تهرانی یعنی پرسپولیس از کسب مجوز حرفه ای باز 
مانده و اگر برخی اخبار مبنی بر سقوط تیم هایی که برای سه سال متوالی نتوانند 
مجوز حرفه ای را بگیرند، درست باشد، از حالا باید هواداران این تیم بیشتر از هر 
مورد دیگری نگران این اتفاق باشند که برای سومین سال پیاپی مجوز حرفه ای 
آبی ها صادر نشود.  در گزارش هایی که پیش از این در »فرهیختگان« منتشر شد، 
درخصوص بارگذاری مدارک باشگاه استقلال در پنج مرحله ای که زمانبندی 
آن توسط کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام شده است اطلاعاتی را ارائه کردیم. 
این در حالی است فرصت ارسال مدارک پرسنلی در تاریخ ۱۹ دی ماه به پایان 
کادمی تا تاریخ ۳۰ بهمن بارگذاری شده است. بر  رسیده و پس از آن نیز مدارک آ
همین اساس نیز مدارک استادیوم و زیرساخت ها تا ۱۵ اسفند، مدارک حقوقی 
تا ۲۰ فروردین ۱۴۰۳ و مدارک مالی تا ۵ اردیبهشت ۱۴۰۳ باید بارگذاری و مورد 

تایید کنفدراسیون فوتبال آسیا قرار بگیرد. 

   ایراد به برنامه توسعه جوانان
کادمی های خود را تا تاریخ 30 بهمن  در مرحله دوم باشگاه ها باید مدارک مرتبط به آ
ماه امسال در سامانه تعریف شده از سوی AFC بارگذاری می کردند. در این مرحله 
کادمی باشگاه هستند در  تمام اقدامات ورزشی که مرتبط با تیم های بزرگسالان و آ
کنار مسائل پزشکی مورد توجه قرار گرفته و باید مدارک در این خصوص بارگذاری 
می شـــدند. در این بخش مهم ترین موضوعی که باشـــگاه بر روی آن متمرکز شده به 
تدوین برنامه توسعه جوانان مربوط شده و تلاش ها برای رساندن این طرح به ددلاین 

ارائه شده ادامه پیدا کرد. 
حال در این مورد شنیده می شود کارهای مرتبط با این مرحله از سوی باشگاه انجام 
شده، هرچند برخی ایرادات به برنامه توسعه و جوانان این باشگاه گرفته شده است که 
با رفع این ایرادها، قرار است بعد از اخذ نظر از کمیته صدور مجوز حرفه ای فدراسیون 

فوتبال و نهایی شدن آن، این مدارک مجددا برای کنفدراسیون آسیا ارسال شود. 

   ورزشگاه آزادی؛ معضل جدید سرخابی ها
در مرحله بعدی باشگاه ها باید زیرساخت های خود از جمله ورزشگاه های محل 
برگزاری رقابت های خود را مشخص کنند. به همین منظور تا 15 اسفند امسال باید 

مدارک مربوطه در این زمینه بارگذاری شوند. 

همان طور که پیش از این اشـــاره کردیم، اســـتقلال این بار ورزشگاه آزادی را برخلاف 
دوره قبلـــی بـــرای رقابت هـــای خـــود انتخاب کرده و از آنجایی که بیـــن مراحل دوم و 
ســـوم فاصله کمی وجود داشـــت، به موازات تامین مدارک برای مرحله دوم، کارهای 
مرتبط با زیرساخت های باشگاه نیز انجام شده و هنوز هم این اقدامات ادامه دارد. 
در ایـــن زمینـــه پیش از این به این موضوع اشـــاره کردیـــم که تنها مورد باقی مانده به 
قرارداد بین ورزشـــگاه و باشـــگاه اســـتقلال مربوط می شود که استقلالی ها در حال 
انجام امور به منظور عقد قراردادی دو ساله با ورزشگاه آزادی هستند که این امر با 
وجود آنکه فقط یک هفته تا بارگذاری مدارک در این زمینه باقی مانده همچنان 
قطعی نشـــده و نگرانی هایی در این زمینه وجود دارد. البته در این زمینه شـــنیده 
می شـــود از آنجایی که این ورزشـــگاه به صورت مشترک در اختیار سرخابی ها قرار 
دارد، مدیران این دو باشگاه برای رفع مشکل پیش رو اقداماتی را همزمان در کنار 

یکدیگر  در دستور کار قرار داده اند. 

   درخواست جدید استقلال از وزارت ورزش
طبق شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« مدیران این دو باشگاه طی هفته های اخیر 
جلسات متعددی را با مسئولان ذی ربط برای برداشته شدن مانع بسته شدن قرارداد 
با ورزشگاه آزادی برگزار کرده اند. طی هفته گذشته مدیران سرخابی در جلسه ای با 
حضور وزیر ورزش و معاون قهرمانی وی برگزار کرده اند تا هر چه سریع تر موانع موجود 

برای بسته شدن قرارداد با ورزشگاه آزادی برداشته شود. 
شنیده می شود وزیر ورزش نیز طی روزهای پایانی هفته گذشته به صورت جدی این 
موضوع را مورد پیگیری قرار داده است؛ این در حالی است که شنبه گذشته باشگاه 
استقلال در نامه ای فوری خطاب به اسبقیان، معاون قهرمانی وزیر ورزش این موضوع 
را به اطلاع وی می رســـاند که با توجه به تعدد تغییرات در شـــرکت توســـعه و تجهیز و 
زیرمجموعه های آن، این باشگاه هنوز موفق نشده قرارداد دو ساله خود را با ورزشگاه 
آزادی به امضا برساند. استقلالی ها در نامه نگاری جدید خود از معاونت وزارت ورزش 
ایـــن درخواســـت را مطرح می کنند تا با پیگیری های ایـــن وزارتخانه، این موضوع در 
اسرع وقت حل شده و قرارداد دو ساله باشگاه استقلال با ورزشگاه آزادی امضا شود. 
البته با وجود آنکه قرارداد دو باشگاه سرخابی با ورزشگاه آزادی به صورت مشترک 
است )در این زمینه قانون ایراد خاصی را مطرح نمی کند(، اما هر باشگاه باید قرارداد 
مجزایی را با این ورزشگاه برای میزبانی رقابت های خود بسته و به صورت کلی باید 

قراردادی مجزا از سوی این دو باشگاه بارگذاری شود. 

   محدودیت های آزادی برای عقد قرارداد با سرخابی؟ 
در این زمینه شنیده می شود باید یک سری همکاری ها از سوی مقامات و ارگان های 
ذی ربط با دو باشگاه سرخابی برای برداشته شدن موانع موجود به منظور استفاده این 

دو باشگاه از ورزشگاه آزادی صورت بگیرد. 
در ایـــن مـــورد شـــنیده ها حکایـــت از آن دارد که طرح تخلیه اضطراری ورزشـــگاه در 
زمان های خاص و مواقع اضطراری )که در تمامی اســـتادیوم های دنیا وجود دارد( 
بیشتر از موارد دیگر مورد توجه قرار گرفته و ایراد اصلی کنفدراسیون آسیا به ورزشگاه 
آزادی برای صدور مجوز حرفه ای به این امر مربوط می شود. این طرح به همراه تایید 

امنیت ورزشگاه به تنهایی به ورزشگاه آزادی مرتبط نبوده و شورای تامین، یگان ویژه و 
آتش نشانی و سایر ارگان های ذی ربط باید همکاری لازم را در این زمینه به عمل آورده 
و این طرح ها را تایید کنند که این مدارک نیز در کنار قرارداد با ورزشگاه مربوطه باید تا 
15 اسفندماه بارگذاری شوند. در واقع مسئول اضطرار یا کارگروه آن باید در ورزشگاه 

آزادی مشخص باشند که مذاکرات در این زمینه ادامه دارد. 
نکته قابل توجه اینکه وزارت ورزش سفت و سخت به دنبال آن است تا این موارد 
تا قبل از پایان زمان بندی مربوطه حل و فصل شوند اما همان طور که گفته شد، تعدد 
تغییرات مدیریتی در شرکت توسعه و تجهیز باعث شده است همچنان اقدامات 
لازم در این زمینه مورد توجه جدی قرار نداشـــته باشـــد و طبق شـــنیده ها امور در این 

زمینه کند پیگیری می شوند. 

   سایر زیرساخت های آبی ها مشکلی ندارند
علاوه بر ورزشگاه آزادی، زیرساخت های دیگری مانند کمپ حجازی و ورزشگاه 
کادمی این باشگاه قرار دارند نیز باید استانداردهای  ع( که مورد استفاده آ امام رضا)
لازم را برای صدور مجوز حرفه ای به دست بیاورند. در این خصوص شنیده می شود 
در این زمینه موانع جدی و مشکل حادی وجود نداشته و باشگاه استقلال در زمینه 
زیرســـاخت و ورزشـــگاه، تنها با مشـــکل امضای قرارداد دو ســـاله با ورزشـــگاه آزادی 

مواجه است. 

   اقدامات مرتبط با مالکیت مشترک و مالی
مهم تریـــن بحـــث در حـــال حاضـــر در زمینه صـــدور مجوز حرفه ای ســـرخابی ها به 
وضعیت مالکیت مشترک این دو باشگاه مربوط می شود و این در صورتی است که 
بیشترین مخاطرات از همین جانب وجود خواهد داشت. در این زمینه در گزارشی 
در »فرهیختگان« طی روزهای گذشته هشدارهای لازم در این زمینه با توجه به زمان 
کم باقی مانده داده شد. در این خصوص شنیده می شد یک راهکار درنظر گرفته شده 
به این مورد برمی گشت که فعلا یکی از دو باشگاه فوق به ارگان مناسبی غیر از وزارت 
ورزش واگذار شده تا به این ترتیب اقدام عاجل برای رفع مالکیت مشترک به عمل 
بیاید تا بعدا در زمان مقتضی و فرصت مناسب، تیم دیگر به ارگانی دیگر واگذار شود 
که طبق شـــنیده های خبرنگار »فرهیختگان« وزارت ورزش با این موضوع مخالف 
و اعلام کرده اســـت باید هر دو باشـــگاه در فرآیندی همزمان در راســـتای خصوصی 

شدن واگذار گردند. 
البته با توجه به زمان کم باقی مانده تا ضرب العجل حقوقی، به نظر می رسد این امر 
می تواند در صورت اجرا نشدن عواقب جدی و خطرناک به همراه داشته باشد. به نظر 
می رسد هر اتفاقی می خواهد در این زمینه رقم بخورد، با توجه به تغییراتی که پیش می آید 
و سپری شدن مراحل اداری، باید تا قبل از پایان سال جاری باشد، چرا که با توجه به 
تعطیلات پیش روی نوروزی، در سال جدید پیگیری این امور قطعا دشوارتر خواهد بود. 
همچنین موارد مرتبط با بدهی های مالی باشگاه استقلال به طلبکارانش با توجه 
به فرصت باقی مانده در حال اقدام است که در این زمینه هم پرونده هایی که رای 
آنها توســـط دادگاه عالی ورزش یا کمیته تعیین وضعیت فیفا صادر شـــده است در 

اولویت قرار گرفته اند. 

بهترین بازیکن در بازی با لهســـتان، آلمان و قزاقســـتان به ســـبب عملکرد 
خیره کننـــده در رقابت هـــای جهانـــی هندبال، انتخاب به عنـــوان یکی از ۹ 
استعداد برتر جهان، انتخاب به عنوان یکی از گلزنان برتر دنیا و چندین و 
چند عنوان دیگر که تا این لحظه و در ۱۹ سالگی به دست آورده؛ فاطمه 
مریخ که حالا دیگر می توان با اطمینان گفت بهترین دختر هندبالیست ایران 
است و امسال هم در مسابقات جهانی دانمارک درخشید و هم با سنگ 
آهن بافق موفق به کسب مقام قهرمانی برای دومین سال پیاپی شد. او در 
گفت وگو با »فرهیختگان« تاکید کرد که حضورش میان استعدادهای برتر 

جهان بار مسئولیت بیشتری روی دوشش گذاشته است. 

در ۱۹ سالگی بهترین هندبالیست ایران بودن چه حسی دارد؟
حسی که واقعا قابل توصیف نیست. البته نمی توانم بگویم که من بهترین بازیکن 
هندبـــال بانوان ایران هســـتم و هیچ وقت به خودم چنیـــن اجازه ای نمی دهم که 
بگویـــم مـــن بهترینـــم تا یادم بماند که هنوز جای پیشـــرفت دارم. این حس آنقدر 
خوب اســـت که باز می خواهم تلاش کنم بهتر از این باشـــم. حفظ این جایگاه 

خیلی سخت تر است. 

حضور ما در مســـابقات قهرمانی جهان اتفاق خیلی بزرگی بود و می دانســـتیم کار 
خیلی سختی داریم. درباره مسابقات توضیح می دهی. 

یم این بود که به تیم ملی بزرگســـالان برســـم.  وقتی از نوجوانان شـــروع کردم آرزو
ی بزرگسالان  خدا را شکر موقع کسب سهمیه در مسابقات کره من هم به اردو
دعـــوت شـــده بـــودم و کنار بچه ها بودم، توانســـتیم ســـهمیه بگیریم و بالاخره 
مســـابقات جهانی بزرگســـالان فرا رسید. مســـابقاتی که بهترین های جهان در 

ی کنم. نمی گویم که  ی مـــن ایـــن بود که فقط آنجا بـــاز آن حضـــور دارنـــد و آرزو
ی  یکن شـــوم، فقط می خواســـتم آنهـــا را از نزدیک ببینم. باز بـــروم و بهترین باز
ی و اولین  اول مـــا بـــا لهســـتان بود و واقعا فکر نمی کـــردم که بتوانم در اولین باز
یکن را به دست آورم. خدا را  تجربه ام در جهانی بزرگسالان عنوان بهترین باز
ی دوم ما هم با آلمان بود که دوباره  شکر می کنم که چنین لطفی به من کرد. باز
اسم مرا خواندند و دوباره شوکه شدم. مسابقات جهانی بزرگسالان واقعا یک 
ی و کیفیت تیم ها متفاوت اســـت و با نوجوانان  چیز دیگر اســـت! ســـطح باز

و جوانان بسیار فرق دارد. 

سخت ترین بازی تان کدام بازی بود؟
همه بازی ها. ما هیچ بازی آسانی نداشتیم. می توانستیم عملvکرد بهتری داشته 
یکنان خوب ما آسیب دیدند و شرایط آن طور  باشیم ولی متاسفانه چندتا از باز

که می خواستیم، پیش نرفت. 

و البته که به عنوان یکی از ۹ استعداد برتر جهان هم معرفی شدید. 
من خبر نداشتم. ما در اردو بودیم که همه گفتند به ما شیرینی بده! گفتم مگر چه 
شده؟ گفتند جزء 9 استعداد برتر دنیا شدی. من کانال  فدراسیون و خبرگزاری ها را 
چک کردم تا مطمئن شوم! این خبر مرا خیلی خوشحال کرد ولی یک بار مسئولیت 
بزرگ روی دوش من گذاشت. از این به بعد نگاه ها بیشتر به من است و باید عملکرد 
بهتری داشته باشم و توقعات را بالا برد. خدا را شکر در این مسابقات من بر استرس ها 
غلبه کردم و توانستم توقعاتی که از من داشتند را برآورده کنم. من حتی انتظار نداشتم 
که در مسابقات جهانی هت تریک کنم. حتی روز آخر که به من گفتند تو جزء گلزنان 
برتر جهان شدی باورم نشد. باید بگویم هربار در هندبال برای من اتفاق خوبی افتاد 
فقط خدا را شکر کردم. همیشه از خدا ممنونم. اعتقاد دارم خداست که باید برایم 
بخواهد. من تلاش می کنم و همه مربیان برای من زحمت می کشند ولی اول و آخر 

خدا همه اینها را برای من می چیند و به من  انگیزه و اراده می دهد. 

برای کمتر شدن سطح فاصله با رقبا و حضور بیشتر در مسابقات قهرمانی جهان 
باید چکار کرد؟ 

گــر اعزام هــای  کــدل و فدراســیون تشــکر می کنــم چــون ا مــن از آقــای پا
مــا نبــود هیچ وقــت چنیــن اتفاق هایــی نمی افتــاد. مــن پشــت ســر هــم 
در نوجوانــان، جوانــان و بزرگســالان اعــزام شــدم و ایــن کار ایشــان باعــث 
ی هــای  کــه مــا در رده هــای مختلــف شــرکت کنیــم و تیم هــا و باز شــد 
متفــاوت را ببینیــم. وقتــی فدراســیون اعزام هــای متعــدد دارد و مــا دائمــا 

در مســابقات شــرکت می کنیــم، باعــث می شــود ســطح مــا بــا 
تیم هــای دیگــر دنیــا کمتــر شــود، هــم در آســیا و هــم در 

مســابقات جهانــی. 

امسال برای دومین سال پیاپی با سنگ آهن بافق هم قهرمان 
شدید. امسال برای شما پر از قهرمانی بود. 

ابتـــدای ســـال 1402 اولین جایـــی که رفتم 
یض  هنـــگ کنگ بـــود که به شـــدت مر

شـــده بودم ولی آخـــرش خیلی خوب 
تمام شـــد. قهرمانی سنگ آهن بافق 

کـــه در ایـــن تیـــم واقعـــا حالم خوب 
بـــود و لذت بردم. از هم تیمی هایم، 
مربیانم، باشـــگاه، همه جـــوره واقعا 

خـــوب بودنـــد. من واقعـــا در هندبال 
حالم خوب است، چه در تیم ملی چه 

ی کردن لذت  در باشـــگاه از هندبال باز
می بـــرم. در هندبـــال همه با هـــم خوبیم و از 

ی کـــردن کنار چنیـــن آدم هایی  هندبـــال بـــاز
لذت می برم. 

»فرهیختگان« بررسی می کند: آبی ها برای کسب مجوز حرفه ای پس از 2 سال چه مشکلاتی دارند؟ 

ع بحرانی استقلال ورزشگاه و مالکیت مشترک؛ ۲ موضو
  درخواست باشگاه استقلال از وزارت ورزش: موانع موجود برای امضای قرارداد با آزادی را فورا بردارید

فاطمه مریخ در گفت وگو با »فرهیختگان«: حضورم میان استعدادهای برتر جهان بار مسئولیتم را بیشتر کرده است

باورم نمی شد جزء گلزنان برتر جهان هستم!

ش
ورز

ش
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سه شنبه  ۸ اسفند ۱۴۰۲ 

شماره  ۴۰۸۹
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محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

فعلا خبری از جابه جایی برای آبی ها نیست

 آقامحمدی در هیات مدیره استقلال
ماندنی است

تیم فوتبال اســـتقلال اگرچه در زمین مســـابقه تا این جای لیگ موفق عمل 
کرده و به لطف تدابیر کادرفنی و تلاش بازیکنانش در صدر جدول قرار دارد 
اما در بیرون از زمین و به واسطه شکاف مدیریتی بین سرمربی و مدیریت 
ایـــن باشـــگاه، چالش به وجود آمـــده از ابتدای فصل همچنان به قوت خود 
باقی است و این معضل باعث شده تا در بیرون از زمین اتفاقات نه چندان 

مناسبی پیرامون باشگاه پرطرفدار تهرانی به وجود بیاید. 
نکته قابل توجه اینکه به نظر می رسد بسیاری از مشکلات آبی ها نشات گرفته 
از بی سروسامانی مدیریتی این باشگاه باشد. در واقع هیات مدیره استقلال 
در فصل جاری هنوز نتوانسته آن چنانکه باید و شاید در مسیر هماهنگی 
و انسجام گام برداشته و این مورد باعث شده تا دود این ناهماهنگی و عدم 
انسجام به چشم تیم فوتبال، کادر و بازیکنانش و همچنین هواداران استقلالی 
برود. البته در این خصوص و با اضافه شدن دوباره علی آقامحمدی، عضو 
باتجربه و قدیمی هیات مدیره استقلال به این باشگاه برخی پیش بینی ها 
از پایان وضعیت فعلی مدیریت آبی ها صورت گرفته این در حالی است که 
طی روزهای اخیر اخباری مبنی بر جدایی این چهره از هیات مدیره به خاطر 
برخی محدودیت ها منتشر شد، اما اخبار رسیده به خبرنگار »فرهیختگان« 
حکایت از آن دارد که آقامحمدی در هیات مدیره باشگاه ماندنی است و 
تحول جدیدی درخصوص این عضو کارآمد و اقتصادی استقلال صورت 

نخواهد گرفت. 

استقلال و قدم بزرگ برای قهرمانی

نکونام به دنبال حفظ رکورد خانگی در دیدار 
بزرگ

دیدار تیم های استقلال و سپاهان از هفته هجدهم رقابت های لیگ برتر 
در حالی عصر امروز برگزار می شود که این دیدار می تواند برای هر دو تیم 
درصورت برتری مقابل حریف، دســـتاوردهای بزرگ و ویژه ای را به همراه 
داشته باشد. بر همین اساس از یک سو تیم مورایس قرار دارد که در هر پنج 
بازی اخیر خود از سری رقابت های لیگ برتر و قهرمانان آسیا با شکست 
مواجه شده و برای بازگشت حیثیت ازدست رفته خود به این سه امتیاز 
نیاز دارد و از سوی دیگر تیم جواد نکونام قرار گرفته که با وجود مشکلات 
متعدد مدیریتی توانسته جایگاه خود را تا این جای کار در صدر جدول 

رده بندی حفظ کند. 
این در شرایطی هست که استقلالی ها تمام هشت بازی قبلی خود را که 
در آزادی میزبان بوده اند با برتری پشـــت ســـر گذاشـــته و تداوم این رکورد با 
پیروزی برابر سپاهان که خود یکی از مدعیان قهرمانی  به شمار می رود، 
می تواند آبی ها را در این دیدار شش امتیازی یک قدم بزرگ و البته مهم به 
قهرمانی این فصل از رقابت ها نزدیک کند. ضمن اینکه شاگردان نکونام 
درصورت برتری در این دیدار انتقام بازی رفت در اصفهان که منجر به تک 
شکست این تیم در این فصل از رقابت ها شده است را هم خواهند گرفت. 

با پایان فصل نقل و انتقالات و ترمیم تیم ها چند هفته
دشوار و سرنوشت ساز در انتظار مدعیان قهرمانی است

آغاز زمستان سخت
هفتـــه هجدهـــم رقابت های لیـــگ برتر از عصر امروز آغاز می شـــود که 
مهم ترین دیدار را دو تیم مدعی استقلال و سپاهان در ورزشگاه آزادی 
تهران برگزار می کنند. این دیدار می تواند آغاز تقابل مدعیان در نیم فصل 
دوم باشـــد؛ چرا که دیدارهای تیم های بزرگ و مســـابقات مهم این برهه 
از فصل در فاصله هفته های هجدهم تا بیســـت و پنجم دور برگشـــت 
انجـــام خواهد شـــد و بـــه نوعی می توان گفت در پایـــان هفته 25 تا حد 
یـــادی می توان سرنوشـــت لیگ برتر را حـــدس زد و تا آن زمان که دیدار  ز
برگشـــت پرســـپولیس و سپاهان برگزار می شـــود احتمال دارد که بتوان 
قهرمان لیگ را تا حدی پیش بینی کرد. بعد از دیدار امروز دو مدعی، 
دو هفته بعد شاهد دربی پایتخت خواهیم بود و البته در هفته بیست 
و پنجم رویارویی دو تیم استقلال و تراکتور هم انجام می شود. در این 
میان ســـپاهان نیز دو دیدار عقب افتاده مهم برابر تراکتور و ذوب آهن 
دارد کـــه احتمـــالا بـــه زودی برنامه آنها هم اعلام خواهد شـــد و به نوعی 
می توان گفت بازی استقلال و سپاهان آغاز زمستان سخت مدعیان 
لیگ برتر برای کسب عنوان صدرنشینی خواهد بود و در این 7 هفته 
تـــلاش مدعیان مشـــخص می کند که کدام تیـــم در نهایت می تواند در 

انتهای فصل جام قهرمانی را بالای سر ببرد.  

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار


